
PROTOKÓŁ Nr VII.2015

z VII sesji VII kadencji Rady Gminy Przystajń odbytej w dniu
1 czerwca 2015 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Przystajń

Czas trwania sesji: 13.00 – 17.45

W sesji uczestniczyło 15 Radnych (lista obecności w załączeniu).
Sesji  przewodniczyła  Przewodnicząca  Rady  Gminy  Przystajń  –  Radna  Henryka  Kapuścik 
i Wiceprzewodniczący Rady Gminy Przystajń – Radny Zbigniew Kmieć.

Ponadto w sesji udział wzięli:

- Wójt Gminy                                                                               - Henryk Mach
- Sekretarz Gminy                                                                        - Bogusław Leszczyński
- Skarbnik Gminy                                                                         - Ewa Kotarska
- Radca Prawny                                                                            - Adam Biernacki
- Sołtysi - według załączonej listy obecności

P r o p o n o w a n y  p o r z ą d e k   o b r a d :
1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie  prawomocności obrad.
3. Ustalenie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.
6. Sprawozdanie z działalności komisji Rady w okresie międzysesyjnym.
7. Zapytania  i  wolne  wnioski   mieszkańców (około godz. 14.00).
8. Informacja  starosty  powiatu  kłobuckiego  na  temat  planowanych  zadań  powiatu  na  terenie 
Gminy Przystajń.
9. Informacja Komendanta Policji na temat stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy 
Przystajń za rok 2014.
10. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych za rok 2014.
11. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

1) określenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od domku 
letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe (Podinsp. Ł. Grajcar),
2)  wzoru  deklaracji  o  wysokości  ryczałtowej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej w celach 
rekreacyjno–wypoczynkowych (Podinsp. Ł. Grajcar),
3) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania ryczałtowej opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 
cele rekreacyjno–wypoczynkowe (Podinsp. Ł. Grajcar),
4) wydania opinii do Propozycji planu Aglomeracji Panki (Podinsp. A. Zabawa),
5)  zmiany  Załącznika  nr  1  do  uchwały  nr  XXVII/1/2001  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia 
13 lutego 2001 roku w sprawie utworzenia związku międzygminnego pod nazwą „Związek 
Międzygminny Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód”,
6) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2015 rok (Skarbnik Gminy),
7)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2015-2024  (Skarbnik  
Gminy).

12. Interpelacje i odpowiedzi na zapytania radnych.
13. Informacje, wolne wnioski i oświadczenia.
14. Zamknięcie sesji.
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A d 1
Otwarcia sesji dokonał  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Przystajń, Radny Zbigniew Kmieć. 
Powitał wszystkich obecnych na sali.

A d 2
Wiceprzewodniczący  stwierdził prawomocność obrad – na sali obecnych jest 12 Radnych. Brak 
Radnej Henryki Kapuścik, Radnego Edwarda Chameli i Radnego Jana Sasa. 

A d 3
Wiceprzewodniczący przedstawił Radnym propozycję porządku obrad. Poprosił w imieniu Wójta 
o wprowadzenie do porządku obrad 8 projektów uchwał w sprawie:
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Górkach – Stanach,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuźnicy Starej,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ługach-Radłach,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podłężu Szlacheckim,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Przystajni,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilczej Górze,
- udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej Wrzosy – Brzeziny,
- wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. o współpracy 
w sprawie  opracowania  i  realizacji  Strategii  RIT  dla  Subregionu  Północnego  w  ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020.

Dotarł Radny Edward Chamela. 

Wójt  omówił  przedstawione  przez  Wiceprzewodniczącego  projekty  uchwał.  Dotacje  będą 
przyznane dla 6 jednostek OSP na umundurowanie strażaka wraz z czapką i 1 jednostki OSP na 
kominiarki w ilości 4 szt. Aneks do porozumienia o współpracy w sprawie opracowania i realizacji 
Strategii RIT dla Subregionu Północnego dotyczy natomiast instalacji solarnych i kanalizacji – etap 
VI. Tą uchwałę musimy podjąć do 17 czerwca 2015 r.  
Wiceprzewodniczący poprosił  o  przyjęcie  porządku  obrad  po  zmianach,  dlatego  zapytał  kto 
z  Radnych  jest  za  wprowadzeniem do  porządku  obrad  w  punkcie  11.  Rozpatrzenie  projektów 
uchwał 8 projektów uchwał w sprawie dotacji dla OSP i porozumienia kolejno jako podpunkt 8-15. 
8) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Górkach – Stanach,
9) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuźnicy Starej,
10) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Ługach-Radłach,
11) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Podłężu Szlacheckim,
12) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Przystajni,
13) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilczej Górze,
14) udzielenia dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej Wrzosy – Brzeziny,
15) wyrażenia zgody na zawarcie aneksu nr 1 do porozumienia z dnia 6 marca 2015 r. o współpracy 
w  sprawie  opracowania  i  realizacji  Strategii  RIT  dla  Subregionu  Północnego  w  ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020.
Porządek obrad po uwzględnieniu tych zmian został ustalony jednogłośnie (13 Radnych za).

A d 4
Wiceprzewodniczący poinformował, że protokół był wyłożony w biurze Rady Gminy, można było 
się  z  nim  zapoznać.  Dlatego  poprosił  o  przyjęcie  protokołu  z  poprzedniej  sesji  bez  głośnego 
czytania. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie (13 Radnych za).

A d 5
Wójt odczytał  sprawozdanie  ze  swojej  działalności  w  okresie  międzysesyjnym  –  stanowiące 
załącznik  do  protokołu.  Dodatkowo  powiedział,  że  zatwierdził  arkusze  organizacyjne  szkół 
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i  przedszkoli.  Wspólnie  z  Radcą  Prawnym  została  przygotowana  umowa  dzierżawy  odnośnie 
wydzierżawienia rynku od Parafii.
Wiceprzewodniczący zapytał ile będzie wynosił koszt dzierżawy.
Wójt odpowiedział, że nic. My jako użytkownik utrzymywalibyśmy ten rynek. Tak jak do tej pory 
się to odbywa, tylko w sposób formalny. Zakończyła się kontrola RIO, która wypadła dobrze. Poza 
drobnymi rzeczami kontrolujący nie mieli większych zastrzeżeń. Odnośnie połączenia Biblioteki 
i  GOKSiR dostaliśmy dwie  negatywne opinie  odnośnie połączenia  tych  instytucji  i  w związku 
z tym nie będziemy toczyli bojów. Wójt w imieniu Pani Dyrektor Biblioteki zaprosił na spotkanie 
z Panią Kalicińską, autorką sagi „Domu nad rozlewiskiem”. Przymierzamy się do zrobienia 5 stacji  
redukcyjnych na sieci wodociągowej ze względu na nadmierne ciśnienie na sieci wodociągowej 
w miejscowościach Górki, Stany, Kuźnica Nowa, Antonów, Podłęże Szlacheckie,  Kuźnica Stara 
i częściowo Kostrzyna. Na chwilę obecną rozpoczęliśmy rozpoznanie. Będzie to kosztowało około 
120 000,00 zł.  
Radny Edward Chamela stwierdził, że w poprzedniej kadencji pisaliśmy wniosek o połączenie 
Biblioteki i GOKSiR i dlaczego Rada Gminy nie może tego zrobić.
Radca  Prawny odpowiedział,  że  nie  zgodził  się  Minister  Kultury  na  to  połączenie.  Został 
przygotowany statut, który gwarantował niezależność, samodzielność tych dwóch komórek, ale nic 
to nie pomogło, ponieważ opinie były negatywne.
Radny Waldemar Woźny zgłosił, że na całej ul. Częstochowskiej w Przystajni jest tylko jedna 
zasuwa.  W razie  awarii  trzeba  zamknąć  całą  ulicę.  Trzeba  byłoby  założyć  jeszcze  jedną  taką 
zasuwę.
Wójt odpowiedział, że sprawdzi tą sytuację. 

A d 6
Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Budżetu,  Rolnictwa  i  Infrastruktury  przedstawił 
Wiceprzewodniczący Komisji – Radny Waldemar Woźny. 
Wiceprzewodniczący zapytał czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania Komisji Budżetu, 
Rolnictwa i Infrastruktury.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do kolejnego sprawozdania.

Sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Oświaty,  Kultury i  Zdrowia  przedstawił  Przewodniczący 
Komisji – Radny Robert Bastrzyk.
Wiceprzewodniczący  zapytał czy są jakieś uwagi i zapytania do sprawozdania Komisji Oświaty, 
Kultury i Zdrowia.
Radny Józef Chrzęstek powiedział, że Komisja stwierdziła, że trzeba rozbudować szkołę w Borze 
Zajacińskim i w związku z tym chciał się dowiedzieć co miałoby to być.
Radny  Robert  Bastrzyk odpowiedział,  że  jest  koncepcja,  żeby przy  przedszkolu  wybudować 
łącznik i halę sportową. Na chwilę obecną ocenili to czysto teoretycznie. 
Wójt dodał,  że  od  roku  szkolnego  2016/2017  całą  szkołę  musimy  dostosować  do  wymogów 
przedszkola. Będziemy musieli dostosować ją do istniejących przepisów. To przedszkole nie spełnia 
norm. Sala dla dzieci jest usytuowana na pierwszym piętrze, a tak nie może być. 

Dotarł Radny Jan Sas.

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawił  Przewodniczący Komisji – Radny 
Janusz Leśniak.
Wiceprzewodniczący  zapytał  czy  są  jakieś  uwagi  i  zapytania  do  sprawozdania  Komisji 
Rewizyjnej.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 7
Wiceprzewodniczący zapytał czy mieszkańcy mają jakieś zapytania i wolne wnioski.
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że ona pragnie 
przypomnieć, że statut Biblioteki nie został pozytywnie zaopiniowany. Dodatkowo przypomniała, 
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że w poprzednim roku Pan Malicki przysłał Radnym list wychwalający Bibliotekę i Panią Dyrektor 
Biblioteki. Mamy świetną Bibliotekę i przez to nie ma sensu łączyć Biblioteki z GOKSiR. 
Wójt powiedział, że wiele gmin się starało o połączenie, ale żadna nie otrzymała pozytywnej opinii 
z Biblioteki Śląskiej. My kierowaliśmy się tylko tym, żeby zmniejszyć koszty administrowania, ale 
nie ma sensu się „boksować”. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Teresa  Wodecka powiedziała,  że  ona  jest  stałym 
czytelnikiem  Biblioteki  i  widzi,  że  Biblioteka  dobrze  działa.  Stwierdziła,  że  plac  chcemy 
wydzierżawić od Księdza. W związku z czym zapytała kto jest właścicielem budynku Sukiennic. 
Czy Ksiądz  wydzierżawi  nam całość  i  kto  będzie  brał  pieniądze  z  dzierżawy tych  Sukiennic. 
Poprosiła o odpowiedź w dwóch słowach na ten temat na piśmie. Dodała również, że czekają na 
drogę w Kamińsku i podobno ma być ona zrobiona. Jest tam też droga piaszczysta, którą nie można 
przejechać. Trzeba tą drogę wyrównać.
Radny Edward Chamela powiedział,  że  intencją  Rady Gminy Przystajń  nie  było  zamknięcie 
Biblioteki. Chcieliśmy ją tylko połączyć z GOKSiR.  
Wójt stwierdził,  że  nie  będzie  potrzeby  udzielać  odpowiedzi  na  piśmie.  Powiedział,  że 
właścicielem  rynku  i  Sukiennic  jest  Parafia,  a  zarządcą  jest  Ksiądz  Proboszcz.  My  chcemy 
wydzierżawić  tylko  i  wyłącznie  teren  niezabudowany.  Chcemy  pozyskać  fundusze  unijne 
i  w związku  z  tym chcemy wydzierżawić  ten  rynek.  Ksiądz  Proboszcz  zobowiązał  się,  że  on 
wyremontuje Sukiennice, a my wydzierżawimy rynek od Parafii i zrobimy go. Ksiądz Proboszcz 
płaci podatek od nieruchomości za Sukiennice i to on je wynajmuje. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Teresa  Wodecka  zapytała  kto  robił  tą  elewację  na  tych 
Sukiennicach i czy gminie nie zależy na estetyce.
Radny  Remigiusz  Wręczycki powiedział,  że  my  jako  gmina  nie  jesteśmy  właścicielem  tych 
Sukiennic. Ich właścicielem jest Ksiądz Proboszcz. Sukiennice nie są zabytkiem w związku z czym 
my nie możemy z tym nic zrobić. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz poruszyła  temat  azbestu. 
Zapytała jaki będzie zakres tej inwentaryzacji. Czy wszystko będzie ta inwentaryzacja obejmowała. 
Wójt  odpowiedział,  że  wszystkie  bez  wyjątku  nieruchomości  będą  objęte  tą  inwentaryzacją. 
Właściciel ma określić czy posiada jakiś azbest. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz poruszyła  temat  operatora 
informatycznego. Kto nim został. 
Sekretarz odpowiedział, że pełnomocnikiem informatycznym w każdych wyborach jest pracownik 
Urzędu Gminy Przystajń Podinspektor Paweł Antczak ze względu na pełnioną funkcję informatyka. 
Zajmuje się obsługą informatyczną w ramach obwodowych komisji wyborczych.
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz zapytała czy Pan Wójt może 
coś  więcej  powiedzieć w temacie  „systemu sms”.  Czy trzy systemy działałyby sprawnie,  czyli 
system sms powiatu kłobuckiego, system regionalny i system gminny. 
Wójt  odpowiedział,  że  są  to  niezależne  systemy komunikowania  się.  Ten gminny system sms 
działałby podobnie  jak ten  system sms powiatu  kłobuckiego.  Dodał,  że  koszt  tego systemu na 
miesiąc wynosiłby około 80,00 zł, a jego utworzenie około 1 000,00 zł. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz  poprosiła  o  sprawdzenie 
tematu kart SIM związanego z tematem „systemu sms”.

Dotarła Radna Henryka Kapuścik – Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń.

A d 8
Wiceprzewodniczący powitał  Starostę  Kłobuckiego.  Przekazał  również  prowadzenie  obrad 
Przewodniczącej Rady Gminy Przystajń. 
Starosta  Powiatu  Kłobuckiego  Pan  Henryk  Kiepura powitał  wszystkich  obecnych  na  sali. 
Pogratulował Sołtysom pełniącym swoją funkcję nieprzerwanie przez 25 lat. Takim Sołtysem jest 
Pan Edward Chamela i Pan Józef Chrzęstek. W całym powiecie jest 8 takich Sołtysów. Poruszył  
temat dróg, które są obecnie realizowane, czyli  przebudowa dróg lokalnych Truskolasy,  Kuleje, 
Nowiny – ponad 11 km (inwestycja rozpoczęta), robią również drogę Opatów – Złochowice niecałe 
4  km  i  drogę  Parzymiechy-Giętkowizna.  Ostatnio  jechał  drogę  wojewódzką  i  ma  dużo  uwag 
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odnośnie  jej  przebudowy,  również  na  odcinku  znajdującym  się  na  terenie  Gminy  Przystajń. 
Wszystkie uwagi złożyli na piśmie, a co Województwo z tym zrobi to już nie wiedzą. Powiedział  
również, że Starostwo przekazało Gminie Panki i Przystajń 1 000 000,00 zł na projekt dotyczący 
instalacji solarnych. W tym roku zostanie zmodernizowany Wiejski Ośrodek Zdrowia w Ługach-
Radłach. 
Radny  Remigiusz  Wręczycki stwierdził,  że  składał  wniosek  odnośnie  remontu  mostu 
w Kostrzynie i chciałby się coś więcej w tym temacie dowiedzieć. 
Starosta powiedział, że dzisiaj zostanie rozstrzygnięty ostatni przetarg i jak będą wiedzieli ile im 
pieniędzy zostanie to będą wiedzieli czy są w stanie zrobić ten most.
Radny Józef Chrzęstek zgłosił, że w Borze Zajacińskim gałęzie bardzo przeszkadzają i w związku 
z tym poprosił o ich usunięcie.
Starosta powiedział, że co do drzew to usuwają maksymalną ilość drzew z dróg, ponieważ przede 
wszystkim chodzi o bezpieczeństwo. Zaległości jednak mają dość duże odnośnie ich usuwania. 
Radny Grzegorz Kierat zapytał czy droga od kościoła w Ługach-Radłach w stronę Panoszowa 
będzie zrobiona. 
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Krystyna Labus-Stankiewicz powiedziała, że uważa, iż tam 
jest straszna ta droga i w rozmowie z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku Panem 
Zbigniewem Wydmuchem dowiedziała się, że do 15.06.2015 r.  zostanie ona zrobiona.  Zapytała 
również o odcinek drogi od Kościoła w Ługach-Radłach do OSP w Ługach-Radłach.
Starosta  powiedział,  że  ta  droga  nie  jest  zaplanowana  do  zrobienia.  Zaplanowane  mają  tylko 
naprawy dróg po zimie,  które mają zakończyć się  do 15.06.2015 r.  Dodał,  że  jeżeli  Starostwo 
wspólnie  z  gminą  coś  robi  to  łatwiej  jest  dostać  dofinansowanie,  a  co  roku  mają  szansę  na 
przebudowę dróg lokalnych.
Mieszkanka Gminy Przystajń Pani Teresa Wodecka zapytała czy Pan Starosta jest zorientowany 
kto naprawia te drogi, ponieważ droga w ciągu miesiąca jest wybita. Chce na piśmie uzyskać taką  
informację  kto  się  pod  tą  naprawą  podpisał.  Od  10  lat  czekają,  aż  ktoś  zrobi  im  te  drogi.  
Stwierdziła, że trzeba rozmawiać z Nadleśnictwem. Niech pracownicy Starostwa zobaczą jak te 
drogi wyglądają. Na piśmie chce uzyskać informację odnośnie tego ile kosztowała naprawa drogi 
w Ługach-Radłach w okresie 5 lat. 
Radna Jadwiga Jelonek zapytała jak miałaby wyglądać przebudowa drogi w Górkach-Stanach. 
Starosta powiedział, że było pismo ze strony Wójta i Radnego Jana Sasa. Stwierdził, że procedura 
jest długa jeśli chodzi o te drogi.  
Wójt powiedział,  że  my  jako  gmina  robimy  inwestycje  przy  drogach  powiatowych  i  dlatego 
chciałby, żeby w przypadku gdy samorząd gminny przekaże środki powiatowi to powiat powinien 
taką inwestycję zrealizować. To powiat powinien prowadzić taką inwestycje, a jeśli już tak się nie 
dzieje to przynajmniej niech ta wymiana informacji szybciej przebiega. Gdybyśmy robili projekt na 
chodnik  w  kwietniu  to  zrobilibyśmy  go  za  8 000,00  zł,  a  obecnie  musimy  za  niego  zapłacić 
14 000,00  zł.  Gdybyśmy zrobili  to  wcześniej  to  zapłacilibyśmy mniej.  Trzeba  zmienić  sposób 
inwestowania, ponieważ budżet przyjęliśmy już w grudniu 2014 r. 
Starosta powiedział, że sprawdzą ten przypadek o którym mówił Pan Wójt. Z reguły jest tak, że 
decyzję podejmują zaraz na kolejnej sesji Rady Powiatu.
Radna Zdzisława Kulej zapytała o internet w Kamińsku i w Dąbrowie. 
Radny Jan Sas powiedział, że Internet w Dąbrowie, Kamińsku i Mrówczaku ma być zrobiony do 
końca 2015 r. 
Radny Janusz Leśniak zapytał o terminowość przebudowy drogi wojewódzkiej. 
Starosta powiedział, że jako pierwsza dokumentacja będzie wykonana na drogę 494. Kiedy była 
przygotowana koncepcja  to  włącznie  z  Wójtami  zgłosili  do  niej  uwagi.  Dokumentacja  ma być 
przygotowana na 2017 rok. 
Radny Edward Chamela stwierdził,  że może byłby potrzebny Dyrektor Powiatowego Zarządu 
Dróg w Kłobucku Pan Zbigniew Wydmuch odnośnie wyczyszczenia rowu. Ta maszyna, która go 
czyściła  przejechała  tylko  i  nawet  nie  chwyciła  dna  rowu,  wyciągnęła  tylko  liście  i  śmieci.  
Starostwo dało zgodę firmie Protonet na przekopanie kabla i to jest śmieszne co zostało zrobione.  
Uważa również, że patcherowanie nic nie daje. Teraz na Brzezinach nie da się już spokojnie spać.  
Stwierdził, że lepszym pomysłem byłoby postawienie progów zwalniających. 
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Starosta stwierdził, że muszą wzmocnić nadzór. To co się tutaj uzbierało to jest już to przynajmniej 
okres jednego roku. Zaproponował zaprosić Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Kłobucku 
Pana Zbigniewa Wydmucha na posiedzenie Komisji Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury. 
W związku z brakiem dalszych zapytań Przewodnicząca podziękowała Staroście za przybycie.    

A d 9
Komendant  Komisariatu  Policji  w  Krzepicach  Zbigniew  Robak podziękował  za  wsparcie 
udzielone  w  sprawie  zakupu  samochodu  dla  Komisariatu  Policji  w  Krzepicach.  Przedstawił 
dzielnicowego starszego sierżanta Damiana Słomiana.  Przedstawił  również informację na temat 
stanu  bezpieczeństwa  publicznego  na  terenie  Gminy  Przystajń  za  2014  rok.  Powiedział,  że 
w powiecie kłobuckim w 2014 r. było zarejestrowanych 1094 przestępstw. W porównaniu do roku 
poprzedniego było o 464 przestępstwa mniej. W powiecie kłobuckim było najmniej wszczętych 
postępowań.  W  kategoriach  przestępstw  kryminalnych  wszczęto  593  postępowania 
przygotowawcze, w których stwierdzono 515 czynów przestępczych (o 144 mniej w stosunku do 
roku poprzedniego). W 2014 r. zostało wszczętych: 115 postępowań w sprawach kradzieży cudzej 
rzeczy, z czego 9 w Gminie Przystajń; 68 postępowań w sprawach kradzieży z włamaniem, z czego 
6 w  Gminie  Przystajń,  zgłoszono  2  przypadki  kradzieży  pojazdów  mechanicznych,  z  czego  1 
w  Gminie  Przystajń;  wszczęto  1  postępowanie  w  sprawie  rozboju;  34  oszustwa,  z  czego  2 
w Gminie Przystajń; wszczęto 54 postępowania przeciwko zniszczeniu mienia, z czego 3 w Gminie 
Przystajń; zarejestrowano 23 przypadki wszczęć w kategorii przestępstw przeciwko życiu i zdrowiu 
– uszkodzenia ciała, z czego  1 w Gminie Przystajń, wszczęto 14 postępowań w kategorii bójek 
i pobić, z czego 1 w Gminie Przystajń. Oceniając zagrożenie przez pryzmat kategorii przestępstw 
mających  największy  wpływ  na  poczucie  bezpieczeństwa  mieszkańców  –  przestępstwa  z  tzw. 
siedmiu  kategorii  (kradzieże,  kradzieże  z  włamaniem,  kradzieże  samochodów,  przestępstwa 
rozbójnicze,  bójki  i  pobicia,  uszczerbek na zdrowiu,  uszkodzenie mienia)  należy stwierdzić,  że 
w 2014 r. odnotowano 275 wszczęć. Od 2012 r. następuje trend spadkowy. Najwięcej przestępstw 
jest  jeśli  chodzi  o  kradzieże  i  kradzieże  z  włamaniem  oraz  zniszczenie  mienia.  Wszczęto 
23  postępowania  dot.  przestępstw  narkotykowych,  z  czego  1 w  Gminie  Przystajń.  Na  terenie 
powiatu  kłobuckiego w 2014 r.  zostało  ujawnionych ogółem 14660 wykroczeń.  Za  popełnione 
wykroczenia nałożono 10163 mandaty karne. Czas reakcji na zgłoszenia obywateli uległ wyraźnej 
poprawie i został skrócony w porównaniu do 2013 r. Interwencji policji odnotowano łącznie 4906, z 
czego  258  na  terenie  Gminy Przystajń.  W 2014  r.  na  drogach  powiatu  kłobuckiego  zaistniało 
45 wypadków drogowych, w których śmierć poniosło 12 osób, odnotowano 603 kolizje drogowe 
oraz 46 osób zostało rannych w wypadkach drogowych. W Gminie Przystajń były 2 wypadki,  22 
kolizje, 1 osoba została zabita i 1 osoba została ranna. Liczba kierujących pod działaniem alkoholu 
wyniosła 671 osób. Ogólnie należy stwierdzić, że stan bezpieczeństwa w powiecie uległ poprawie. 
Dzielnicowy Damian Słomian podziękował ze swojej strony za współpracę z GOPS. 
Mieszkanka  Gminy  Przystajń  Pani  Krystyna  Labus-Stankiewicz zapytała  czy  dzielnicowy 
posiada telefon służbowy.
Dzielnicowy Damian Słomian odpowiedział, że posiada i podał nr tel. 798031153. 
Radny Jan Sas zapytał czy cała Gmina Przystajń podlega pod tego samego dzielnicowego.
Dzielnicowy Damian Słomian odpowiedział, że tak. 
Radny Józef Chrzęstek stwierdził, że zdarza się tak, że nie każdy rolnik ma przy sobie dokumenty 
jak jedzie na pole i czy z tego tytułu grozi mu mandat. 
Komendant  Komisariatu  Policji  w  Krzepicach  Zbigniew  Robak  odpowiedział,  że  za  brak 
dokumentów grozi mandat w wysokości 50,00 zł. Dokumenty trzeba posiadać. 
W związku z dalszym brakiem uwag i zapytań Przewodnicząca podziękowała za przybycie. 

A d 10
Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 
Alkoholowych  za  rok  2014  przedstawiła  Podinspektor  Marta  Okaj –  stanowi  załącznik  do 
protokołu. Przedstawiła również sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii. 
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Radny Jan Sas stwierdził, że mieszkańcy Antonowa i Kuźnicy Nowej składali wniosek na plac 
zabaw.
Podinspektor Marta  Okaj odpowiedziała,  że  czekamy na  ogłoszenie  konkursu z  tzw.  małych 
projektów. Jeżeli się to uda to będzie można zrobić fajniejszy ten plac zabaw. 
Przewodnicząca zapytała czy są jakieś uwagi i zapytania do przedstawionych sprawozdań.
W związku z brakiem uwag i zapytań przeszliśmy do punktu kolejnego.

A d 11
Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:

1) określenia  ryczałtowej  stawki  opłaty za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi od  domku   
letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele   rekreacyjno-wypoczynkowe  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
 
Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.55.2015  w  sprawie określenia 
ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  od  domku 
letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno- 
wypoczynkowe jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

2) wzoru deklaracji o wysokości ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od   
domku  letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  w  celach  rekreacyjno  – 
wypoczynkowych

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
 
Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.56.2015  w  sprawie wzoru  deklaracji 
o  wysokości  ryczałtowej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  od  domku 
letniskowego  lub  od  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  w  celach  rekreacyjno– 
wypoczynkowych jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

3) określenia  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  ryczałtowej  opłaty  za   
gospodarowanie    odpadami  komunalnymi  od  domku  letniskowego  lub  innej  nieruchomości   
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
 
Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.57.2015  w  sprawie określenia  terminu, 
częstotliwości  i  trybu  uiszczania  ryczałtowej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi  od  domku  letniskowego  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele 
rekreacyjno  –  wypoczynkowe jednogłośnie  (15  Radnych  za)  w  głosowaniu  jawnym  przez 
podniesienie ręki. 

Wójt podziękował za podjęcie tych 3 uchwał, ponieważ intencją tych uchwał jest to, żeby objąć tą 
opłatą mieszkańców, którzy przebywają tutaj tylko przez jakiś czas. Jest to jakaś próba ogarnięcia 
systemem tych ludzi. 
Radny Grzegorz Kierat zapytał gdzie te odpady będą składowane.
Wójt odpowiedział, że do takich zbiorczych pojemników. 

4) wydania opinii do Propozycji planu Aglomeracji Panki  

Wójt  powiedział, że pod pojęciem aglomeracja ujmuje się skupisko ludzi. My z tej aglomeracji 
wyłączamy Mrówczak, ponieważ nie jesteśmy w stanie spełnić warunków aglomeracji.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.
 
Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.58.2015  w  sprawie wydania  opinii  do 
Propozycji planu Aglomeracji Panki jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez 
podniesienie ręki. 
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5) zmiany    Załącznika  nr  1  do  uchwały  nr  XXVII/1/2001  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia   
13  lutego  20  01  roku  w  sprawie  utworzenia  związku  międzygminnego  pod  nazwą  „Związek   
Międzygminny Panki-Przystajń ds. Ochrony Wód”

Wójt  powiedział,  że  Zarząd  Związku  Międzygminnego  Panki-Przystajń  zwrócił  się  do  nas 
z wnioskiem o przyjęcie nowego Statutu Związku Międzygminnego Panki-Przystajń ds. Ochrony 
Wód przyjętego przez Zarząd Związku uchwałą nr 6/IV/2015 z dnia 22 maja 2015 r., w związku 
z tym, żeby to zrobić trzeba podjąć tą uchwałę. Na chwilę obecną Komisja Rewizyjna posiada tylko 
2 członków i dlatego chcą zwiększyć liczbę członków Zgromadzenia Związku Międzygminnego.
Przewodnicząca zapytała jaka jest opinia naszych przedstawicieli Związku Międzygminnego.
Radna Zdzisława Kulej powiedziała, że popiera te zmiany.
Radny Edward Chamela stwierdził, że również popiera te zmiany.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VII.59.2015 w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do 
uchwały  nr XXVII/1/2001  Rady  Gminy  Przystajń  z  dnia  13  lutego  2001  roku  w sprawie 
utworzenia związku międzygminnego pod nazwą „Związek Międzygminny Panki-Przystajń 
ds. Ochrony Wód” jednogłośnie (15 Radnych za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

6) zmian w budżecie Gminy Przystajń na 2015 rok  

Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący zapytał o podatek od nieruchomości i leśny.
Skarbnik powiedziała, że niektóre jednostki nie płaciły tego podatku i to teraz uzupełniamy – sami 
sobie płacimy, ale tak musi być. 
Radny Janusz Leśniak zapytał czy z tych pieniędzy 126 043,00 zł istnieje możliwość remontu na 
sieci wodociągowej.
Wójt odpowiedział, że jeśli tylko zostanie środków to jak najbardziej.
Radny Edward Chamela powiedział,  że na Brzezinach nadal nie ma odpowiedniego ciśnienia 
wody, dodał również, że w poprzednich latach zawsze było coś dokupione do placu zabaw, a teraz  
tak nie jest, uważa, że te pieniądze na pewno są już na coś innego zaplanowane. Trzeba pomyśleć 
by zebrać podatek od letniskowców.
Wójt  odpowiedział, że on wie, że tak się dzieje na Brzezinach i dlatego chcemy zrobić te stacje  
redukcyjne, dodał również, że jeśli chodzi o podatek to jest taka zasada, że podatek się płaci, jeśli  
budynek  jest  odebrany.  Na  podstawie  tej  informacji  wystawiamy decyzję.  Stwierdził,  że  są  to 
bardzo trudne sprawy.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń podjęła Uchwałę Nr VII.60.2015 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Przystajń na 2015 rok jednogłośnie (15 Radnych za)  w głosowaniu jawnym przez podniesienie 
ręki. 

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przystajń na lata 2015-2024  

Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.61.2015  w  sprawie zmiany  Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy  Przystajń  na  lata  2015-2024 jednogłośnie  (15  Radnych  za) 
w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

8) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Górkach–Stanach  

Radny Jan Sas zapytał dlaczego Ochotnicza Straż Pożarna Antonów-Kuźnica Nowa nie dostała 
tego dofinansowania.
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Radny Edward  Chamela wyjaśnił,  że  Gminie  Przystajń  zostało  przydzielone  z  powiatu 
dofinansowanie tylko 6 mundurów wraz z czapką i dlatego nie wszystkie jednostki je dostaną.  
Radny Jan Sas zgłosił wniosek, żeby pakiet tych 7 projektów uchwał  usunąć z porządku obrad 
i przenieść na Komisję Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury i ich nie podejmować. 
Wójt stwierdził,  że powinniśmy mieć uchwałę Zarządu ZOSP RP, z  której  wynika dlaczego te 
jednostki, a nie inne dostały te mundury wraz z czapką i wtedy nie byłoby takiego problemu.
Starosta powiedział, że starostwo przeznaczyło więcej środków na sprzęt operacyjny, czyli hełmy, 
buty, itp., ograniczyło natomiast dofinansowanie mundurów.
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie usunięcia z porządku obrad tych 7 projektów 
uchwał i przeniesienia ich na Komisję Budżetu, Rolnictwa i Infrastruktury.
2  Radnych  było  za  usunięciem tych  7  projektów uchwał  z  porządku  obrad,  13  Radnych  było 
przeciw usunięciu tych 7 projektów uchwał z porządku obrad. 
W  związku  z  tym faktem  Przewodnicząca odczytała  projekt  uchwały,  po  czym  zarządziła 
głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.62.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Górkach  –  Stanach większością  głosów  (13  Radnych  za, 
2 Radnych przeciw) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas, W. Woźny.

9) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w   Kuźnicy   Starej  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.63.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Kuźnicy Starej większością głosów (13 Radnych za, 2 Radnych 
przeciw) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas, W. Woźny.

10) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w   Ługach  -Radłach  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.64.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Ługach-Radłach większością głosów (13 Radnych za, 2 Radnych 
przeciw) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas, W. Woźny.

11) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w   Podłężu   Szlacheckim  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.65.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Podłężu Szlacheckim większością  głosów  (13  Radnych  za, 
2 Radnych przeciw) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas, W. Woźny.
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12)    udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w   Przystajni  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.66.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Przystajni większością  głosów  (13  Radnych  za,  2  Radnych 
przeciw) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas, W. Woźny.

13) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej w   Wilczej   Górze  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.67.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w  Wilczej Górze większością  głosów  (13  Radnych  za, 
1 Radny przeciw, 1 Radny nie głosował) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas.
Nie głosował: W. Woźny.

14) udzielenia   dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej   Wrzosy  -Brzeziny  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada Gminy Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.68.2015 w  sprawie udzielenia dotacji  dla 
Ochotniczej  Straży  Pożarnej  Wrzosy-Brzeziny większością  głosów  (13  Radnych  za, 
1 Radny przeciw, 1 Radny nie głosował) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 
Za  głosowali:  R.  Bastrzyk,  E.  Chamela,  J.  Chrzęstek,  J.  Jelonek,  H.  Kapuścik,  G.  Kierat,  
Z. Kmieć, Z. Kulej, J. Leśniak, Z. Marczak, J. Pilarz, Z. Piśniak, R. Wręczycki. 
Przeciw: J. Sas.
Nie głosował: W. Woźny.

15) wyrażenia   zgody  na  zawarcie  aneksu  nr  1  do  porozumienia  z  dnia  6  marca  2015  r.   
o   współpracy  w  sprawie  opracowania  i  realizacji  Strategii  RIT  dla  Subregionu  Północnego   
w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewódz  twa   Śląskiego na lata 2014-2020  

Wójt wyjaśnił projekt  uchwały.  Przeczytał  treść  otrzymanego  pisma,  z  którego  wynika,  że  do 
17 czerwca 2015 r. potrzebne jest podjęcie stosownej uchwały. W ramach RIT realizujemy solary 
(po około 200 założy Gmina Przystajń i Gmina Panki) i kanalizację etap VI. 
Przewodnicząca stwierdziła,  że  trzeba  dopisać  po  „Wyraża  się  …”  wyraz  „zgodę”,  następnie 
odczytała projekt uchwały, po czym zarządziła głosowanie.

Rada  Gminy  Przystajń  podjęła  Uchwałę  Nr  VII.69.2015  w  sprawie wyrażenia zgody  na 
zawarcie  aneksu  nr 1  do  porozumienia  z  dnia  6  marca  2015  r.  o  współpracy  w sprawie 
opracowania i realizacji Strategii RIT dla Subregionu Północnego w ramach Regionalnego 
Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 jednogłośnie (15 Radnych 
za) w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki. 

Ad 12 i Ad 13
Radny Jan Sas zapytał czy skoro jednostka OSP Antonów-Kuźnica Nowa nie dostała dotacji na 
mundur wraz z czapką to czy oni dostaną na to pieniądze.
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Wójt odpowiedział, że jeśli będzie to w tej samej kwocie to nie ma problemu.
Radny Jan Sas stwierdził, że Pan Wójt mówił, że drogi zostaną do końca maja 2015 r. zrobione, 
a nie są. Poprosił, żeby przejechać drogą Kuźnica Nowa – Galińskie i od Stanów do Ługów-Radeł. 
Tam nie ma co naprawiać, ponieważ tam ta droga jest taka zniszczona. Zgłosił również problem 
psów na Antonowie. Stwierdził, że coś trzeba z nimi zrobić.
Wójt odpowiedział,  że  tematu  psów już  nie  ma.  Sprawa jest  już  załatwiona.  Ze  strony gminy 
zajmuje się tym Podinspektor Łukasz Grajcar. Żeby był rozwiązany problem bezpańskich psów to 
trzeba byłoby podjąć uchwałę odnośnie zachipowania psów. Wtedy nie byłoby problemu. 
Radny Jan Sas stwierdził, że on uważa, iż kosztorys na remont dachu w OSP Antonów-Kuźnica 
Nowa jest zawyżony. On już się umówił z fachowcem, żeby ten dach zobaczył i przedstawił ofertę. 
Uważa, że na remont tego dachu pieniądze można zabrać z chodnika na ul. Szkolnej w Przystajni, 
ponieważ tam było więcej pieniędzy zaplanowane na ten cel, niż wyszło finalnie. 
Wójt odpowiedział,  że  ofertę  fachowiec  może  przedłożyć,  ale  trzeba  znaleźć  na  ten  remont 
pieniądze. 
Radny Edward Chamela uważa, że Sukiennice trzeba ankrować.
Radny Waldemar Woźny zapytał na jakich warunkach będą robione te solary. 
Wójt  odpowiedział,  że  beneficjentem  projektu  jest  gmina  i  to  gmina  przez  5  lat  jest  ich 
właścicielem.
Radny Edward Chamela zapytał ile czasu te solary będzie obejmowała gwarancja. 
Wójt odpowiedział, że 36 miesięcy na pewno. 
Przewodnicząca zapytała w jaki sposób mieszkańcy są poinformowani, że będziemy realizowali 
taki projekt.
Wójt odpowiedział, że informacja została zamieszczone na tablicach ogłoszeń, stronie BIP i Gminy 
Przystajń, w Kościele, sołtysi roznoszą również kurendy. 
Radny Robert Bastrzyk zapytał  o chodnik koło Pana Woźniaka. Dobrze byłoby gdyby był on 
chociaż do „DOMI”. 
Wójt odpowiedział, że ten Pan, który robi chodnik na ul. Szkolnej w Przystajni, to tam również  
zrobi ten chodnik. Będzie to w granicach 5 000,00 zł. 
Radny Edward Chamela zapytał czy naprzeciwko Banku Spółdzielczego nie można zrobić pasów. 
Starosta  powiedział,  że  przejścia  trzeba  uzgadniać.  Powiatowy  Zarząd  Dróg  może  jedynie 
wnioskować o takie pasy. 
Radny  Janusz  Leśniak uważa,  że  koło  Pana  Jezierskiego  też  potrzebne  byłoby przejście  dla 
pieszych.
Sołtys Dariusz Kulej zgłosił, że mieszkaniec w październiku 2014 r. złożył pismo dot. lampy i do 
dzisiaj nie dostał odpowiedzi.
Wójt stwierdził, że temat rozezna. 

Ad 14
Ponieważ  wyczerpano  porządek  obrad  Przewodnicząca  dokonała  zamknięcia  VII  sesji 
VII kadencji Rady Gminy Przystajń.

Protokolant:                                                             Przewodnicząca Rady Gminy Przystajń
Anna Mrozek                                                                          mgr Henryka Kapuścik
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